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Interpelacje i zapytania radnych 

 

Radny ANDRZEJ ZIELIŃSKI 

Ja mam tylko jedno pytanie, Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu, 

zwrócili się do mnie z taką prośbą mieszkańcy ul. Bednarskiej. Przypomnę Państwu, że ul. 5 

Bednarska to jest ta, która biegnie prostopadle od ul. Prusa do ul. Pięknej, tak mniej więcej z 

tyłu dawnej „Gracji”. Otóż zwrócili się z takim problemem, że zgodnie z przepisami Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji droga pożarowa powinna mieć szerokość minimum 3 m 

w mieście, w takim mieście jak Lubartów, tymczasem ta droga ma tylko 2 m. Zgłaszali ten 

problem kilka lat temu mieszkańcy, że nie spełnia wymogów przeciwpożarowych. Ktoś z 

Urzędu podobno 2, 3 lata temu mierzył, stwierdził ten fakt, ale nic się w tej sprawie nie 

dzieje. Chciałbym zapytać Pana Burmistrza czy zostały podjęte jakiekolwiek kroki w tej 

sprawie, żeby rzeczywiście ta droga, czy ta ulica spełniała te wymogi. Dziękuję. 

 

BURMISTRZ  

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, ponieważ pracujemy bez przerwy nie miałem szansy 

nawet sięgnąć do dokumentów, więc na niektóre pytania odpowiem Państwu na piśmie po 

sprawdzeniu w dokumentach, żeby też nie prowadzić państwa w błąd. Pan Przewodniczący 

Zieliński podnosi kwestię ulicy. Oczywiście ja to sprawdzę, żeby odpowiedzieć Panu 

Przewodniczącemu w pełni, jeśli chodzi o tą ulicę, szerokość ulicy. Odpowiem na piśmie. 


